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Lapin hyvinvointialueen nuorisovaltuusto 

Työvaliokunnan kokous 

Pöytäkirja 

 

Aika: 11.1.2024 klo 12.30-14.00 

Paikka: Teams-kokous 

 

Osallistujat:  

Jere Ollonen (nuorisovaltuuston puheenjohtaja, kaakkoinen palvelualue) 

Emma Harju (nuorisovaltuuston varapuheenjohtaja, itäinen palvelualue)  

Tuomas Paananen (lounainen palvelualue) 

Jere Ranua (kaakkoinen palvelualue) 

Paulus Miettinen (itäinen palvelualue) 

Vertti Laatikainen (kaakkoinen palvelualue) 

Oskari Kontio (pohjoinen palvelualue), klo 13.10-14.00 

 

Muut osallistujat:  

Anne Luiro (asiantuntija, vaikuttamistoimielimet) 

Marjukka Jänkälä (sihteeri, vaikuttamistoimielimet) 

 

Poissa: 

Vertti Lepistö (lounainen palvelualue) 

Heljä Rahikkala (erityisasiantuntija, osallisuus ja vaikuttaminen) 

Johanna Korteniemi (esittelijä, perheiden ja työikäisten palvelujen vastuualuejohtaja) 

Johanna Kiviniemi (viestintäasiantuntija, nuorisovaltuuston viestintäyhteyshenkilö) 

 

1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 12.30. 

 

2. Asialistan hyväksyminen 

- Hyväksyttiin.  

 

3. Viestintään liittyvät asiat edellisen nuorisovaltuuston kokouksen mukaisesti (45min) 

a. viedään tehtyä suunnitelmaa eteenpäin, valmistellaan postauksien aloittamista 

ja toiminnasta kertomista nuorten näkökulmasta. 
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b. Tulee sopia käytännöt julkaisujen luomiseen ja kuinka monta julkaisua tulee 

olla, jotta kanava on validi. Millä tavalla kierrätetään nuorilla julkaisujen 

tekemistä (tähän tulee kaikkien sitoutua).   

 

c. Käydään keskustelu asiasta sekä sovitaan aloituksesta sekä vastuiden 

jakamisesta. 

 

Työvaliokunta päätti seuraavaa keskustelun aikana: 

- Instagram ja Facebook käyttöön. TikTokin käyttöä mietitään myöhemmin. 

Nuorisovaltuustolle luodaan oma sähköpostiosoite.  

- Seuraajamääriin otetaan tavoite vuodeksi 800–1000.  

- Jokainen jäsen päivittää vuoroviikoin halutessaan tiliä, aiheita päätetään 

nuorisovaltuuston kokouksissa. Päivityksiä viikossa 1–2.  

- Työvaliokunnan jäsenet aloittavat tilien käytön mahdollisimman pian.  

- Anne selvittää sähköpostin luonti -asiaa ja informoi asiasta 

jäseniä/viestintäyhteyshenkilö Johanna Kiviniemeä, kun saa vastauksen.  

 

4. Ajankohtaiset asiat 

o Hytetu –suunnitelma --> kouluterveyskyselystä johdettuja toimenpiteitä, 

kommentointi kokouksessa  

o Viestintäasiat, päivitys sekä vastuiden jakaminen  

o Pelkosenniemen edustajan muutos (muita edustajien muutoksia?)  

o Nuorisovaltuuston talous 2024   

o Muut asiat:  

o Alueellisten nuorisovaltuustojen tapaaminen 2.-3.2.2024 Helsingissä, 

raportti edustajilta  

  Työvaliokunta päätti seuraavaa keskustelun aikana 

- Keskusteltiin talouden tasapainottamisesta, tulee tehdä esitys ylemmälle, eli 

aluevaltuustoon saakka, mikäli halutaan leikata esim. kokouspalkkioista. Voidaan 

olla siis etunenässä näyttää olevamme valmiita sopeuttamistoimiin. Jos säästetään 

esimerkiksi kokouspalkkiokuluista, niin ei ole tarpeen välttämättä leikata niin paljon 

varsinaisista palveluista. Rakenteellinen alijäämä -> suuret sopeutukset ovat pitkässä 

aikavälissä huonoja nuorille. Esimerkkinä nuorten mielenterveyspalvelut.  

 

- Talouden tasapainottamisen seminaari nuorille, jossa voidaan käydä keskustelua 

näistä suurista asioista. -> Anne laittaa viestiä hyvinvointialueen johtajalle asiasta ja 

kysyy, onko mahdollista nuorten päästä talouden suunnittelukeskusteluun mukaan.  

 

 

6. Kokouksen päättäminen 

- Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.00. 

- Pöytäkirja tarkastettiin suoraan kokouksessa ja se hyväksyttiin yksimielisesti. 


